
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 22. oktober 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 14
Forslag til lov om anlæg af en ny jernbane over Vestfyn.

Af transportministeren (Benny Engelbrecht)

Spørgsmål 5
Vil ministeren kommentere artiklerne ”Zofuz og Poul vil have sat fut i byen” og ”- Vi skal

have fynsk S-tognet” bragt i Fyens Stiftstidende d. 18. oktober 2019, hvor fynske borgme-

stre foreslår flere togafgange på jernbanen over Vestfyn? Vil ministeren arbejde for at få

flere togafgange på linjen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Jane Heitmann (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jane.Heitmann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jeppe Bruus
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